
Interpelacja 

złożona podczas XXXII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

 dnia 30 września 2017 roku, 

na którą odpowiedź została udzielona pisemnie 

 

- Radna Elwira Nojman - Kieza: „Panie Burmistrzu, ja jestem zainteresowana kwotą jaką 

gmina oraz jednostki jej podległe wydała na wizytę Pana Prezydenta i zastanawiam się, czy ta 

kwota, która została wydana, zwróci nam się w tych obietnicach, które nam przedstawiono.” 

 

 

 

 

 


